
 

 

 



 

 

 

I-KON Consulting Limited is one of the most satisfied IT Support & 
Consultancy company for small and medium-sized enterprise (SME) 
in Hong Kong.    
 
We are a team of professionals, experienced, and highly skilled. Over 
the past 20 years, we have provided service to many companies in Hong 
Kong and China. Some of them are international brands and some are 
joint ventures (please see our client list for more information). We 
honour all promises and commitments. We aim to deliver results with 
our fast and effective service. Through our continuous efforts, we are 
always welcome back among small and medium-sized companies in 
Hong Kong 
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We provide board of IT support services. On server side: we provide 
server renting & hosting, server upgrade, hardware & software 
migration, email migration, database upgrade & migration, data backup 
and recovery, data conversion, software setup and installation. We 
provide onsite supports and remote access support on client side. 
Resoling customer problem and receiving highest customer satisfaction 
always are top priority of works and goals. 



 

 

 

We work with small and medium-sized enterprise, provide low cost 
and practice solution for their business office relocation, technologies 
upgrade, Office Wi-Fi installation & upgrade, network deployment, 
cable installation. 
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e We also provide good quality CCTV cameras and fully tested network 

video recorders for the best results of office and home security 
surveillance.  Our VoIP telephone systems provide best valued 
telephone solution for SMEs through the best quality desktop telephone 
set and mobile apps. 



 

 

 

智網科技顧問有限公司是香港中小型企業公司（SME）最滿

意的資訊科技支援服務和諮詢公司之一。我們擁有專業人

才、經驗豐富、技術精湛。 在過去的 20 年中，我們為香港和

國內的許多公司提供服務。 其中有些是國際著名品牌的公

司、有些是合資企業（請從我們的客戶名單中了解更多）。我

們兌現所有的承諾。我們的目標是以快速和有效的服務來提

供令顧客滿意的結果。通過不斷的努力，我們一直在香港中

小型企業中受到歡迎。 
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我們提供 IT 支援服務。 在伺服器方面：我們提供伺服器託管

及租用，伺服器升級，硬件和軟件遷移，電子郵件遷移，數據

庫升級和遷移，數據備份和恢復，數據轉換，安裝軟件和設

置。 在客戶服務上, 我們提供上門維修和遙距遠程維護支

持。 解決客戶問題、並獲取顧客最高滿意度始終是我們工作

的首要任務和工作目標。 



 

 

 

我們與中小型企業合作，為他們的企業辦公室搬遷、技術升

級、辦公室 Wi-Fi 安裝和升級、網絡部署、網線安裝等，提供

低成本和實用的解決方案。 
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公 司 簡 介 

我們還提供優質的閉路電視攝像機、和經過全面測試的網絡

錄像機，以達到辦公室、和家庭安全監控的最佳效果。 我們

的 VoIP 電話系統通過最優質的桌面電話機和移動應用程

序，為中小企業提供最有價值的電話解決方案。 



 

 

 

LVMH Perfumes & Cosmetics(LV and Dior) 
Cazenove Asia Ltd.(JP Morganjoint Venture) 
CEF Holdings Limited.(Member of Cheung Kong) 
Sky Hawk computer Group Holdings Ltd. 
DZ Bank Hong Kong Branch. 
Linear Ltd. (TechnoMarine) 
Techno Store Ltd. 
Leeport Machine Tool Co., Ltd. 
Cornserstone Management (Shenzhen) Ltd. 
In-conept Technology Ltd. 
Mega-link (Asia) Ltd. 
Mascot Industries Ltd. 
Kord Printing Co. Ltd. 
Ziptex (H.K.) Ltd. 
Targa Hong Kong Ltd. 
Sutec (H.K.) Ltd. 
Layer One Ltd. 
Kord Gifts MFY Ltd. 
Kin Fung Accessories And Packing Co. 
Winox Manufacturing Co. Ltd. 
eeio Total Solutions. 
Well Po Products Co. 
Kord Plastic Products Manufactory Co. Ltd. 
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I.N.H Ltd. 
Ever-Rising System (HK) Ltd. 
Jacobson Accessories Ltd. 
THE JANEL GROUP OF HONG KONG LTD. 
Kord Rubber Product Manufactory Ltd. 
Cyberwave Co.Ltd. 
Dun Huang (HK) Garment Co., Ltd. 
Focus Asia Media Limitd. 
Best Spirits Company Ltd. 
Clover Commercial Co. 
Kord Industrail (China) Co. Ltd. 
TOY BIZ WORLDWIDE Ltd. 
Greensward Co., Ltd. 
Shenzhen Hua Yang Printing Co Ltd. 
Royal Eden beauty & spa. 
DIY Beauty Plus Int'l Ltd. 
M & S Co. 
Lucid Business Solutions Ltd. 
Magic Power Co. Ltd. 
Oriental Enterprise Management Solutions Ltd. 
Ming Tak Computer Embroidery FTY Ltd. 
OTTO International Ltd. 
PH International (Hong Kong) Ltd. 
SUN HUNG KWONG GROUP (HOLDINGS) 
Ltd. 
Water Supplies Department. 
Multitech Machinery Ltd. 
駿成貿易發展(中國)有限公司 
澤成中港貨運有限公司 
駿成物流(香港)有限公司 
駿成國際集運有限公司 


